
RADAGMINY 
POMIECHÓWEK 

Protokół nr 65/2024 

z posiedzenia Komisji Gospodarczej, która odbyła się w dniu 07 marca 2024 r. w sali 

konferencyjnej CIS 

W posiedzeniu, któremu przewodniczyła radna Teresa Cieślińska - Przewodnicząca Komisji 

Gospodarczej, udział wzięli: 

- członkowie Komisji Gospodarczej, w pełnym składzie 

- radna Iwona Sagatyńska, Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska, 

-z-ca Wójta Mariusz Łempicki, 

-Kierownik Wydziału Inwestycji Monika Lewandowska, 

- mieszkaniec Czarnowa Ireneusz Dąbrowski 

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 

Planowany porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Zasoby kadrowe do utrzymania porządku na terenie gminy Pomiechówek. 

2. Budowa drogi dojazdowej do nowo powstałej firmy w Strefie Ekonomicznej (przedłożenie 

map z lokalizacją inwestycji i planowane koszty realizacji tego zadania). 

3. Modernizacja drogi gruntowej Kikoły-Czarnowo. Przedłożenie map geodezyjnych z 

wykonanymi ciągami komunikacyjnymi i mediami. 

4. Sprawy różne. 

Przebieg spotkania 

Ze względu na obecność mieszkańca gminy, zainteresowanego tematem z punktu 3, posiedzenie 
rozpoczęto od tego punktu. 

3. Modernizacja drogi gruntowej Kikoły-Czarnowo. Przedłożenie map geodezyjnych z 

wykonanymi ciągami komunikacyjnymi i mediami. 

p. Ireneusz Dąbrowski przedstawił temat drogi łączącej wieś Kikoły i Czarnowo, która jest w trakcie 
modernizacji. Chodzi o to, że przebieg drogi nie pokrywa się z mapą geodezyjną. Z planu 
zagospodarowania przestrzennego wynika, że jest poszerzenie tej drogi, ale wiąże się to z tym, że 
trzeba wejść w prywatne działki. W jego przypadku powierzchnia jego działki nie jest zgodna ze 
stanem faktycznym. Sprawa dotyczy kilku właścicieli takich działek. W związku z tym chciał się 

dowiedzieć, co dalej w tej sprawie będzie robione, czy zostanie to uregulowane. Nadmienił, że 

podobny problem dotyczy drogi położonej bliżej drogi krajowej, tam też nie pokrywa się przebieg tej 
drogi z mapą geodezyjną. Według planów media miały był ułożone równolegle do jezdni, a jest tak, 
że znalazły się one pod jezdnią. 

Radny Artur Bonas jako były mieszkaniec Czarnowa zna historię tej drogi. Wytyczyli ją rolnicy na 
dojazd do pól i przez cały czas wszyscy z niej korzystali. Teraz Gmina robi tam inwestycję i na pewno 
będzie to uregulowane, bo nie może inwestować na działkach prywatnych. 
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z-ca Wójta Mariusz Łempicki poinformował, że z obecnym na komisji mieszkańcem miał spotkanie w 

urzędzie gminy, na którym wszystko mu zostało wyjaśnione. Poprosił go, żeby złożył pismo do 

Urzędu, na które otrzyma odpowiedź. Co do drogi wyjaśnił, że wymaga ona regulacji prawnych. 

Obecnie wpłynęło pismo od mieszkańców z prośbą o utwardzenie drogi, żeby mogli z niej korzystać. -

To nie jest budowa, tylko w ramach bieżącego utrzymania profilowanie i nasypanie w pewnych 

miejscach gruzu betonowego. Nikt nie zabiera działki, wszyscy wiedzą, że jest tam plan miejscowy, w 

którym określono 10 m szerokość pasa drogowego. Jak będzie budowa tej drogi, to zostanie to 

uregulowane poprzez wykupienie części terenu na drogę od osób prywatnych. Wszystkie te 

informacje zostały przekazane zainteresowanemu mieszkańcowi na spotkaniu w Urzędzie Gminy. 

Procedura uregulowania stanu prawnego wymaga zlecenia obsługi geodezyjnej, zabezpieczenia 

środków na ten cel. Przed przystąpieniem do budowy drogi asfaltowej zostanie to przeprowadzone. 

Obecnie nie ma pieniędzy w budżecie na inwestycje tego typu. Na chwilę obecną droga została 

poprawiona i mieszkańcy są zadowoleni, o czym mówili dzwoniąc z podziękowaniami. Pas drogowy 

jest szerokości 10m, a droga jest poprawiona na szerokości 3-4 metrów, żeby można było po niej 

jeździć. 

Radny Artur Bonas zauważył, że rozmowa dotyczy tego co dopiero nastąpi. Teraz Gmina podjęła 

działania doraźne, aby poprawić stan tej drogi, ale przed budową na pewno stan prawny zostanie 

uregulowany. 

Temat przedyskutowano. W podsumowaniu ustalono, że mieszkaniec otrzyma odpowiedź na pismo, 

które złożył. Plany odnośnie tej drogi zostaną w nim przedstawione. 

Radna Iwona Sagatyńska zapytała o drogę, o której mówił obecny na spotkaniu mieszkaniec. 

Zapytała, czy faktycznie w tej drodze są media. 

z-ca Wójta Mariusz Łempicki nie odpowiedział, bo nie pamięta, gdzie i jakie media są ułożone. 

1. Zasoby kadrowe do utrzymania porządku na terenie gminy Pomiechówek. 

Przewodnicząca Komisji Teresa Cieślińska zapytała o pracowników utrzymujących porządek na 

terenie gminy. 

z-ca Wójta Mariusz Łempicki poinformował, że jest 6 pracowników gospodarczych do utrzymania 

porządku na terenie gminy. Są oni zatrudnieni w spółce. Nadzór nad nimi pełni p.Kamiński, pracownik 

Urzędu Gminy i na część etatu w spółce. 

Temat przedyskutowano, pytając o szczegóły zatrudnienia wskazanych powyżej pracowników. 

2. Budowa drogi dojazdowej do nowopowstałej firmy w Strefie Ekonomicznej 

{przedłożenie map z lokalizacją inwestycji i planowane koszty realizacji tego zadania}. 

Przewodnicząca Komisji oraz radna Iwona Sagatyńska pytały o jaką drogę chodzi. Przypominały, że 

wójt informował na sesji, że będzie budowana droga, w kosztach której będzie partycypowała firma 
ze Strefy Ekonomicznej. 

W związku z tym, że nie uzyskano odpowiedzi na ten temat, Komisja wystąpiła z wnioskiem o 

pisemną odpowiedź w tym temacie, ze wskazaniem o jaką drogę chodzi i jaka firma będzie 
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partycypować w kosztach jej budowy. 

4. Sprawy różne. 

Przewodnicząca Komisji Teresa Cieślińska zapytała o SUW w Kosewie. 

z-ca Wójta Mariusz Łempicki odpowiedział, że w połowie marca będzie rozruch tej stacji. 

Radna Iwona Sagatyńska zapytała, czy są już kierowcy do elektrycznych autobusów i kiedy ruszy ten 

transport. 

Monika Lewandowska Kierownik Wydziału Inwestycji i Zamówień Publicznych odpowiedziała, że 
trwa procedura przetargowa. 

z-ca Wójta Mariusz Łempicki dodał, że uruchomienie tych autobusów planowane jest przed 

świętami. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

Protokołowała: 

Przewodnicząca Komisji Gospodarczej: 

Teresa Cieślińska 
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Lista obecności na posiedzeniu Komisji Gospodarczej 
w dniu 07 marca 2024 r. 

1. Teresa Cieslińska Przew.Komisji 

2. Dariusz Radwański z-ca Przew.Komisji 

3. Artur Bonas 

4. Małgorzata Leszczyńska 

Oraz 
1. Dariusz Bielecki Wójt Gminy - ... . ...................................... . 

2. 

3 . . 1v.c?~(t, .... f.~ę.~o/.':~ ........ - ... .. .... .... .. 

4 . . f({J.łJ!..'4 .. . ~~ .... - ... .. .... .. 

5 .. ~&..0.q .W(h).wv?:. - ........... . 

6 ... ................................ ..... ... .. .. ..... .. ....................... . 



Pan Dariusz Bielecki 

Wójt Gminy Pomiechówek 

Wnioski z posiedzenia Komisji Gospodarczej z dnia 7 marca 2024 r. 

Komisja wystąpiła z wnioskiem o przygotowanie pisemnej informacji dot. tematu nr 2 z 

Komisji" Budowa drogi dojazdowej do n owo powstałej firmy w Strefie Ekonomicznej". Komisja 
prosi o wyjaśnienie o którą drogę chodzi, w kosztach której partycypuje nowo powstała firma 

w Strefie. 

Za zgodność z protokołem: 
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